
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-152709 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid G. Mos 

Fractie D66 

Onderwerp Commissievragen D66 Initiatiefvoorstel Optimaliseren 

vergadermodel 

Datum waarop de vraag is gesteld 6 mei 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  
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Opmerking: De nieuwe raadsbrede cie-vergadering zal strikte vergaderdiscipline 

vereisen, zo wordt gesteld. Hoe gaan wij daarvoor zorgen nu al meer pogingen die te 

bereiken zijn vastgelopen? 

antwoord  Bij de eventuele wijziging van het vergadermodel is voor het handhaven van de 

vergaderdiscipline draagvlak noodzakelijk bij de deelnemers. Dat maakt het mogelijk 

voor de voorzitters hierop te sturen. Bij de introductie van het vergadermodel wordt 

een vergadertraining georganiseerd, waarin met name de afspraken over de 

vergaderdiscipline aan de orde komen.  
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Opmerking: De aansluitende maandagavond wordt standaard de uitloopavond. Deze 

avond wordt nu vaak gebruikt voor themabijeenkomsten. Hoe gaat dat worden opgelost? 

Antwoord In het vergaderschema worden de donderdagavonden en in mindere mate de 

maandagavonden gereserveerd voor vergaderingen/themabijeenkomsten. In het 

vergaderschema 2020 zullen voldoende avonden voor themabijeenkomsten worden 

gereserveerd. Ten opzichte van het huidige model vallen de donderdagavonden van de 

afzonderlijke oriënterende commissievergaderingen vrij. Deze kunnen ingezet worden 

voor themabijeenkomsten.  
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Opmerking: Het afschaffen van de agendacommissie roept de vraag op hoe dan 

omgegaan wordt met het gegeven dat de LTA nooit 1-op-1 kan weergeven hoe de 

complete agenda eruit gaat zien. Er zijn altijd tussendoor-zaken, bespreeknotities, ed. 

Wie gaat beslissen over al dan niet agenderen daarvan? Ook vallen wel eens punten uit 

die wel op de LTA staan, waardoor ruimte ontstaat die weer kan worden benut. 

Antwoord Het presidium stelt vast welke raadsvoorstellen en bespreeknotities geagendeerd gaan 

worden. Dit is ook het geval bij onvoorziene raadsvoorstellen of bespreeknotities, 

waarbij zo nodig een schriftelijke raadpleging kan plaatsvinden.    
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Opmerking: Wij hebben eerder bij de indieners de suggestie gedaan het taboe op 

vergaderen in de schoolvakanties te doorbreken voor wat betreft de krokus-, mei- en 

herfstvakantie. Is het de bedoeling daarmee iets te doen nu er meer cycli gaan komen? 

Antwoord Voor het vergaderschema 2020 wordt gestreefd zo min mogelijk te vergaderen tijdens 

schoolvakanties. Door de hogere frequentie kan het nodig zijn hier incidenteel van af te 

wijken. Uiteindelijk stelt het presidium de vergaderdata vast.  

 

 


